
Vragen VVD-fractie 
 

Uitgangspunten RES 
• Waarom staat het regionaal energiebedrijf nog steeds in de nota? Wat wordt hiermee exact 

bedoeld? Hoe verhoudt het regionaal energiebedrijf zich tot outsourcen van bijvoorbeeld 

spoor 2 focus op kernactiviteiten gemeente? 
• In hoeverre is er aansluiting gezocht bij andere regio’s, Duitsland en België? 

• Er ligt veel nadruk op de lokale/ gemeentelijke invulling van het beleid. In hoeverre is er dan 

nog sprake van regionaal beleid? Vindt er voldoende afstemming plaats over grote projecten? 

• Nog steeds staat er dat de deelnemende partijen zich committeren aan de doelen. In 

hoeverre is de gemeente hiermee ‘aansprakelijk’ als de doelen niet gehaald worden? 

• Waarom zijn er geen regionale financiële uitgangspunten? 

• Is het mogelijk dat er een doorbelasting van de kosten die Enexis maakt voor uitbreiding van 

het elektriciteitsnet? 
• Wanneer komt de Weerter Routekaart? En wanneer komt de financiële uitwerking? 

• Is de planning nog steeds realistisch vanwege de Coronacrisis? 

 

 


